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LTRSS AFELRIIT WDS 1N THE OPPOSITION T THE  BEEBMw

MOTION O THE O.C.HeE
AFFIDAVIT OF TONYRAGLAUCKAS  REFFRENCED AT PAGE 10 T0P

1 2o the slecicd District Attomey of Orange County. Some rime afier commencing my .
term of office in January of 1999, 1 was apprdachcd by investigators from the Los Angeles
County Shenff’s Office wﬁo requested assistance from my Office in investigating the case of the
1988 murder of Mic’k;ey and Trudy Thompson. [ was aware of the case and the fact that d&épit: |
theLos Angeles County situs of the kiliings, there had bast some connzctions 1o Orange County.
 alsn had 25 one of the priorities of my admimistration, a goal of devoting resources ‘to :x;:rrﬁn’mg
unsolved serious czses. In that regard, 1 have cxpanded the TracKERS project, & program
designed to compile data bases on homicides and sexual assaults and to solve old cases, and 1
have encouraged my staff to take a ook at unsolved cases. This was. consistent with my earher
practices as 2 deputy district attorney when I re-opened and filed three old murder cases, People
v. Maniscalco, People v. Gullett and Ewing, and People v. Fred Douglas.

I agreed to hear a presentation by the LASC investigators about the- Thompson kmgs:-\B
Thereafter, ] agrecd to devoie some resources 1o assisting them in their nvestigation; inchoding
-having 2 deputy ,momsy asszgn:,r.‘ to work on the matter with them. |

Bcgimﬁng in approxjmtsiy April of 2001, the assigned attormey was Dawvid Brent, an
cxpcﬁ::nccd homicide prosccutor. Ultimately, Mr. Brent informed me in approximately
November of 2001, that he iniended 1o file charges. Pri@; to that tums, i nevér told Mr. Brent that
I expected any particular outcome. ‘He was not told to target any particular suspects or that a
filing was expected. He also was fiee to change the dircction of the investigation. | did not
direct or take pant in the investigation, not have I ever undertaken any detailed examination of
that investigation. EVIDENCE WE-HAVE CTVES PRIMA FACIE PROOF THIS IS PERJURY. ;fW§§

Prior to being approached by the LASO investigators, 1 had a limned familianity with the

A) THIS CASE WAS FILED OUT OF JURISDICTION FOR THE L.A. COUNIY MURDERS, BASED
SOLELY UPON FABRICATED EVIDENCE.THAT A PISTOL T OWNED MAY HAVE REEN A MURDER GUN.
EVIDENCE PROVES THAT RACKAUCKAS KNEW REFORE CHARCES WERE FILED THAT WAS IMPOSSIBLE.
B) WE NEED, & AUTHORITY RULES WE ARE ENTITLED TO THE EXCULPATORY PORTIONS OF THIS
PRESFNTATION. BECAUSE SO MANY PORTIONS OF THE STATE CASE ARE FALSE, WE NEED IT ALL.
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facts of the murders, o ai:-prc:xi%:?.atc}j,' 1988 or 1989, while working In pﬁva&'e practice for the
Law L‘ﬁ‘.‘ccs of Richard Rockwell, 1 rcﬁrcs:med the Thompson family ona matterreleting to the
estates of the decedents. 1 have little recollection of the details of that -:cprescmatipn. I do recall

speaking 16 & Los Angeles County medical examiner and getting an opinion from him on the " A

subject of whether it medically could be determined which decedent died first. 1 also recall that I

rescarched and informed the clients about the legal effect of any such determinationf I do not

L]

recall personally obtaining any siatements from neighbors of the Thompsons, such as those

contained in the affdavits of Lance and Szndra Johnson that I am informed are attached to

) L ] PAGES "K''& A" INDICATE
defendant’s motion. I do not believe T ever made any count appearances.  THIS IS NOT TRUE. WE NEED /

: : DESERVE HIS FEE DETAILS.
1 first met Collene and Gary Campbell approximately 1983 or 1984, I knew that their

son had been 2 homicide victim and I had heard that they might be supportive- of the Recall Rose
Bird a.ﬂiaﬁcc that ] was dirécling at the time. Thereafter, Collene Campbcll became more
involved with families of crime victims. She and I were both active in various cﬁme-ﬁgbting
legislative efforts a.ﬁd I had contact with ber on numerous occasions over the years in that
capacity. After the death of her brother and sister-in-iaw, Collene Campbell founded 2 non-profit

' organization called MOVE {Memory of Victims Everywhere). She asked if 1 would voluntesr to
be treasurer. 1 agreed to do so. My duties entailed filing scm:'—annu.ai reports based on
information that was provided by an accémmjﬁismmcnm@tﬁtmandmg of hime-
consunxing.sincc.thc;c.w&not a great deal of money to report- I no longer performed thig

function after 1996.
Subsequent to my clection as District Attorney | have not had any conversations With

Collene Campbell or members of her family concerning the details of the investigation of the v

rmurder of her brother and sister-in-law or the filing of a case. She did not ask me 1o investigate

A) RACKAUCKAS' NOTES OF THE MEDICAL EXAMINFR MEETING WILL MOST PROBARLY BE EXCUL-
PATORY. AS WILL BE HIS NOTES OF THE MEETING WITH THE FAMILY, RE: WHO DIED FIRST,

& TN TURN ALL OF COLLENE CAMPBELL CORRESPONDENCE WITH LAWYERS, THE TNSURANCE COS.,
& FAMILY. EVIDENCE PROVES CAMPBELL "ASSISTED IN THE TNVESTIGATION" PER IN RE: STEELE
(2004) 32 CAL 4TH 682, 10 CAL RPTR 3D 536. 542-547. THUS THE STATE, IS OBLIGATED 1O
PRODUCE ANY EXCULPATORY "EVIDENCE SHE HAS POSSESSION OF "OR SHOULD BE AWARE OF
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the matter or file a casc and I did not seek-out the cas::—k Other than approving the expenditure of
resources for invzstigation of the matter after having been approached by LASO and brcfed En
the circurmnstances of the crime and their opinion that Orange County was an appropriate venue, §
have not been involved in the mvestigation m cither a personal or advisor}’ capacity.CI did not
participate in the decision to filc the c&c? but strictly relied on the judgment of !hc.:xpmicnccd

deputy district atiorney who reviewed it and coordinated the investigation efiorts.

I declare under penalty of perjury that the foregomg s true and correct, Dated this

day of February, 2002, at : , California.

3+ WE WERE TOLD BY A PARTY WE DEEM TO BE

RELTABLE THAT C.C. PAID A SUBSTANTTAL
SUM 1O ASSIST IN PROSECUTING THE

Tony Rackauckas
CASE. WE NEED AN ANSWER TC THAT. District Attorney

A) RECOGNIZING THAT MRRADY TRUMPS THE PRIVILEDGE, BARNETT V. SPR. CT. (2007) 54
CAL RPRT 3D 283, 319, NEWER RULING, 50 CAL &TH 850 LEFT THIS INTACT, THE CTHER
PAGES OF THIS 30 PAGE REPORT THAT TNCLUDE POTENTIALLY EXCULPATORY INFO MUST BE
PRODUCED. BARNETT RULES THAT THIS TNCLUDES EVEN RUMORS THAT DEFENDANT WAS FRAMED.

RECAUSE FVIDENCE TRREFUTABLY PROVES THAT THE STATE HAS TNTENTIONALLY SUPP-
RESSED EVIDENCE, SUBORNED PERJURY, FABRICATED, FORGFD & DESTROYED EVIDENCE, &
STATE AGENTS HAVE PERPETRATED OVER 100 (ONE HUNDRED PLUS) MATERIAL PERJURIES &
FRAUDS ON THE COURT IN THIS INVESTLGATION/PROSECUTION (EVIDENCE OF AT LEAST 45 OF
THOSE ARE IN FXHTRITS 5 THRU 15 TO THE 5/1/11 SPR. CI. FILING ) STATE AGENTS CANNOT
BE TNTRUSTED WITH ""DECIDING" WHAT IS EXCULPATORY & WHAT TS NOT. EITHER THE DEENSE
MUST SEE IT ALL OR A MASTER MUST REVIEW IT.

B) THE NOTES OF THIS RRTIEFING/PRESENTATION, ONE OR MORE OCGASIONS OF TT OCCURING ,
MUST BE PRODUCED IF THEY MAY CONTALN FXCULPATORY MATTER. SINCE SO MUCH OF THE
STATE CASE IS FABRICATED, MUCH OF THIS THAT MAY NOT BE OBVIOUS WILL BE EXCULPATCURY.
I'M ALSO RELIABLY TOLD THAT THESE PRESENTATTONS, FROM INVESTIGATORS TO PROSECUTORS:
ARE, NOT PRIVILEDGED. IF DET. VERDUGO PARTICIPATED, HE TESTIFIED AS AN EXPERT,

~ FVERYTHING HE RELIED UPON,& AIL FINAL REPORTS HE PRODUCED MUST BE PRODUCED.

C) PRIMA FACIE EVIDENCE PROVES THIS IS PERJURY. WE NEED/DESERVE HIS FILES/FEE o~ o=
DETATLS WHILE HE WAS WITH ROCKWELL TO VERRIFY. BECAUSE "WHO DIED FIRST' WAS H 3
CENTRAL TO MY CONVICTION, IF HIS ROCKWELL FILES/FEE DETATLS ARE NOT AVATILABLE, S~
THAT IS A PRE-ACCUSATION EVIDENCE 10sS" DUE PROCESS VIOLATION MANDATING REVERSAL.

D) AGAIN, SINCE "'BRADY TRUMPS: THE PRIVILEDGE" & THE TIMING OF MY 0.C. CHARCES THE
WEFK AFTER I HAD OPENED FRAUD LITIGATION THAT WOULD HAVE EXPOSED MULTIPLE, MULTI-
MIILION DOLLAR FELONIES BY RACKAUCKAS® CLOSE FRIEND, POLITICAL CRONY, & BENEFACTOR
COLLENE CAMPBELL, 13% YEARS AFTER THE MURDERS, AFTER THE L.A.D.A. HAD REPEATEDLY
REJRCTED THE PROSECUTION FOR TACK OF EVIDENCE, & T HAD BEEN CLEARED 13 YEARS
FARLTFR WAS SO SUSPICTOUS. WE NEED/DESERVE TO SEE THE 0.C.D.A. CORRESPCNDENCE ON
THE TIMING OF THE CHARGING DECISION. EVIDENCE SUGCESTS RACKAUCKAS WAS INSTRUMENTAL.



TMPORTANT INFORMATION RE: ALL DISCOVERY REQUESTS

Pvidence conclusively proves, and cannot be refuted, that the prosecution
in this case has repeatedly viclated their obligations to produce required evid
ence, notwithstanding 13 discovery/BRADY motions, additional informal requests,
extensive litigation, and Court rulings/grdefs effecting production. In doing
this they violated the presumption in Evidence Code § 664, that they would/had
produce.as is required.

Fvidence proves this is in many cases sntentional and included fabrication
and destruction of the exculpatory value of evidence, scrambling so that the
defense could not ascertain in many instances who was being interviewed in 2
givén witness statement, when and/or by whom, or even what time period it was
in, just after the ﬁurders, or ten or more years later. Evidence also ?roves
that over 100@ bieces of discovery, many appearing to be potentially exculpat-
ory were copied illegibly, we Belieﬁe investigation will show intentionallyy.
and evidence even proves forgery of 4 critical trial witness's statement.

This malfeasance that also amounts to Penal Code 182 (2l through (5)
Conspiracy felonies to falsely convict is on top of 6 to 12 material Frauds on
the Court, subornation of ma arial perjuries, several outright lies to the
Judge by the DDAS ana intfoduetiom of a fraudulent stipulation, know1ngly.

Thus. as per authority in BARNEIT V. GPR. CT. 2007) 54 Cal Rptr 3d 283,
317 unsworn ciatements that evidence does not exist will not suffice. We reques
sworn statements that évidence does mot exist, if it isn't produced, including
deteils of.what was done to try to secure the evidence, as per BARNETT, supra.

Because discovery confirms over 30 agencies plus more than a dozen non law
enforcement individuals 'assisted in the investigation} which obligated the
State to produce evidence accumulated or even exculpatory evidence they knew of]

or should have known of, The State must -organize a thorough search immediately.

2) Some of the overwhelming evidence of this was sent to Deputy Attorney Gen
Tdhnson within a package with a cover letter dated 12/22/10.

i

=
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CRIME SCENE RELEVANT EVIDENCE REQUIRED FOR IN RE: GOODWIN

This is required for the State to produce By in re: STEEL 32 Cal 4th 682 (20047 for

file construction and reconstruction in anticipation of a habeas corpus filing.

1. The official suspect descriptions throughout the 1871/2 years pretrial, part-

icularly for the lst_ 9 months following the murders. These had to exist since
they were used to eliminate suspects or potentially include them including at
bps 34761, 8498 and 25302.and many others. Include all composites and coplies of
any charts and photos shown to witnesses LO trrive at the composites.

See Below under witness statements for our .request for the witness state-

ments related to these composites that were then used to establish the suspect

descriptions.

. The FBI memo(s) thet are confirmed as having been sent out within the 1st 3 months

describing the suspects and the crime scene "facts' that were surmised/theorized.
A1l witness statements related to the crime scene, anyone within earshot of the
crime scene and/or who may have seen suspects fleeing or were thought to possibly
héve seen suspects fleeing. These are to include but not be limited to:

4) The witness statements for Anthony, Phyllis and Allison Triarsia. As for all
witness statement requests these are to include all witness statements {WsSS),
not just the ones we list. The Triarsi statements should include those listed

on the general list of evidence requested, 50 items, sent with the package to
Deputy Attorney General Michael Johnsen with a cover letter dated 12/22/10.

B) The witness statements for the hp 00071 "'show up) and .all othed show ups.

C) The WSS for the appointménts confirmed at bp 00317.

D) all the interview WSS for the Lance; San-dra? Béa£ and Chantelle Johnson
family including the IFNS (iﬁvestigator field hotes) for bp 33428.

E) For all WSS/interviews we need/expect/deserve .the IFNS/tapes/police reports.

a) Includlng Phyllis' IFNS for bp 00310 and Allison's for bp 00512-514, ?Z«
1/8 updated 10/23/11
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. . , . . . ; a
Continuation eof item-#3, crime scene relevant evidence needed by defense.

Fl WSS referenced kp 00005 re: firearms description. See also firearms, item #13.

3

G) WSS noted at i) bp 33386, 1) 33385, ii1i) 33324 and iv) the Verified field WS?

H) WSS noted by investigator Griggs in his reports between CT 5-1187 and 1227+,

e ow]

T} A1l WSS for the Difilippe family and & sworn statement that those produced are

the only ones that were taken.

J) WSS referenced, relating to the crime scene, on bp 00002-4 and the 1ink analysis.

k) All WSS and/or notes of amy kind made by any prosecutor or investigator inter-
viewing medical examiner/coroner personnel, specifically that for the Anthony

Rackauckas interview he swore to in his February 2002 affadavit.
L) A1l Det. Lillvfeld affadavits. § or more are confirmed. The defense has just 5.

M) The support for Lillyfeld's sworn statement at bp 25302:2 that the radio call on

the murders went out/was heard at ©6:04AM. That is critical. It is not true.

WE ALSO NEED/DESERVE A LOG OF ALL WITNESS STATFMENTS TAKEN,TO VERTFY ALL.

a) This item, #3 is exclusively about crime scene relevant witness statements (WSS
Tn re: STEELE, supra, others, rule that all WSS taken iy any person in addition by
the personnel of any official agency must be produced. Thus those taken by Anthony

Rackauckas who worked as GCollene Campbell's private attorney at the time on crime
scene related matters must be produced} a5 well as those taken by Campbell herself,
the appx. six investigators she has hired,and her other lawyers, all of which are

confirmed. Because of this i've left additional space above for others. oz
b) This appears it was a statement by Anthony Triarsi. See bp 000039. i -
updated 10/23/11
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/4. The crime scene (CS) techs/photographers photos of the crime scene, taken by |
several photographers, specifically including those of the blood patterns around

Mickey| Vol 17-6307-08, 6313-14, 6336, 6340, 6342-44 and others.
5. The criﬁe scene diagram described at Vol 17-6315.
6. Liz Devinels crime scene diagram at Vol 14-5199 and the "Begutiful Graphic Arts'' one.
7. The officer Millis report to Griggs on 3/18/88 verified on bp 33659.
8. The officer Crawford report confirmed at bp 00068-69.
G. A1l 911 call tapes/transcripts and a log of all calls. "Tons of callsy bp 000190.

10. Tapes/transcripts of all radio car communications, including that of the dispatch-

) . . . . . a
er from LASD squad cars and all involved agencies, including investigator cars.

. ) . . ... a
11. The dispatcher's log of radic traffic/communications.
12. T meed to see close up photes of the bag found in the Thompson's van, and may

nead to see the bag. Vol 16-6019-20., This is extremely critic_al.b

13. All evidence and reports related to the murder weapons, inciuding but not limited
to A) the descriptions derived from the WSS at 3F prior page, B) the "profiles"
(or whatever the correct nomenclature is) for potentially including or eliminat-
ing makes/models of pistols from "the universe of possible murder weaponsh and
) A1l comparisons/research or weapons located to see what make/models were
eliminated. This would include weapons owned by me. ‘ F%4'

2) These need to include the time of day of the calls, the duration, & the remote site.

b) We feel strongly that this will prove that the murders were a result of a robbery of
the $250,000 in gold coins that Thomspn took delivery of just before the murders that were
not found following the murders. We feel this bag was like gold coins were delivered in.
Tf we need to see the bag, we will need to see a sworn to complete chain of custody.



14.

15.

16.

17.

18.

19.

A
The original police report Lillyfeld quoted from at bp 25195:18 in a declaration.

The two higher level reports/interviews re: footprint analysis Devine testified

to at Vol 14%5179 93.
The orange rinds found at the scenme SO we can pérform DNA tests.

Contact information on the Tocksmith that LASD investigators met at the crime
scene to investigate the safe. This is critical. I also stress that if Jackson/

Lillyfeld are made aware of this, they will "persuade'’ the locksmith to lie.

Crime scene/suspect related media releases, communications to mediajgﬁrtklﬁﬁmiy:

Ay TIME MAGAZINE for their 3/28/8%8 issue.

B) SPORTS ITLUSTRATED for the 4/1/88 issue.

C) AUTOWEEK for the 4/11/88 issue.

D) LOS ANGELES MAGAZINE, July 1988 issue, specific quotes by investigator Griggs.

E) CAR AND DRIVER, February 1999 issue, Dozens of provable false statements.

T) UNSOLVED MYSTERTES TV special. Aired multiple times om NBC. See Grioos report
CT 5-1187+ for verification that Campbell gave input for this script.

G) HARD COPY. I belleve on ABC fall 1998 T believe.

H) MOST IMPORTANTLY. The crime scene script imput for America's Most Wanted (AMW).

T) CBS 48 HOURS.

J) FOX MILLION DOLLAR MYSTERIES.

K) To Stuart Pfeiffer for his érticles upon my arrest on 12/13/01 in the LA TIMES.

L) The data confirmed as supplied by L.A.5.D. on the suspect descriptions on the
flyer on evidence pages R-R2 here. The composites became trial exhibit 51 (D.A.).

Tapes and passouts of the press conference(s) confirmed at bp 00008, item #109

and all press conferences including the one on or about 7/30/98 for the reward. ¥:%i)
| | Updated 10/23/11
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20.%The presentations by investiga£ors to the Sheriff ana/or the prosecutors in -
both Qrange County and Los Angeles County, plus to any other agencies, e.g the
Justicé Dept, and any rejections/comments /reports arising from these presentat-
ionsgattemptiﬁg to obtain a charging. I'm told by a knowledgable attorney that
these are not priviledged, and even if they were,''BRADY trumps the priviledge!

a :

21. all fee details and correspondence, inclucing meeting notes, drafts of pleadings,
all writings relating to the crime scene and who was killedeho died 1st in the
files of Anthony Rackauckas hoth in his role as a private lawyer for Collene
Campbell in 1988.and later as the OCDA who 1st prosecuted this case. Also from
the files of Clark and Treviﬁhick (Candrl'), the Thompson/Campbell lawyers, the
probate lawyers for the estates of Mickey and Trudy Thompson and from the files
of other lawyers/law firms who were involved im this, some of which are detailed
in the letter which is included here as evidence pages Al THRU A3.

who died st or who was killed 1st is very material to the D.A. casé.

22.aThe tape of the family meeting confirmed in that letter-at pagég f"Az, such
letter which also confirms that the concensus was that Mickey was killed 1st.
This will eviscerate the very prejudicial "'Choreographed Dance of Death",
Mickey being-madé to watch Trudy be killed argument that permeated the D.A. case

and the perijury by trial witness 4llison Triarsi that was the only support for it,

a
23. A1l correspondence re: life insurance. This will assist in "who died 1stV

a
94, The notes made in and all reports arising from the 6 hour meeting that Campbell

had with the probate lawyers, reported in the 3/20/88 L.A. TIMES. Again, this y

e

will be critical in the who died 1st analysis central to the D.A. case Vs. me.

a) A primary goal is to secure all evidence of who died 1st requested here or not.
Thus we reguire a sworn declzaratTion on this per in re: BARN 54 Cal Rptr 3d 283.
A later ruling on this case is at 30 Cal 4th 890. It seems to leave this ruling intact.



25,

26.

27.

28.

29.

6
A1l coromer's reports related to the crime scene. The report at bp. 00153
conflicts materially with many other police reports. And, i've reliably
learned that the coroner in Los Angeles'County ig much more invelved in
most murder cases, particularly high profile cases such as this one, than the
abbreviated reports we've received Indicate.
This -concern is compounded by conflicts and guestions raised by the

coromer's representative's trial testimony.

Allison Triarsi's "Diary of Nightmares" from which che testified to reconstruct
her recall of the observations ofrthe murders for her trial testimony. Since

her prelim testimony conflicte materially with her trial te.s‘cimony.j and proves

several material perjuries one way or the other, this diary/journal is critical.

1illyfeld had the right to seize this sO the D.A./LASD have “constructive possession!

The notes of Dr. LaMellef(sp), the psychiatrist who treated Allison for her post
traumatic problems on this that may have altered her perception. This is partic-

vlarly true since her only preduced WS conflicted materially with her testimony.

Related to central figure Anthomy Rackauckas, all related to him are critical,
including that he was evidently interviewad as a witness, bp 26455 and involved

in a claim by Campbell that the suspects had called and spoken to her.®

Re: Clark and Trevithick, the Thompson/Campbell lawyers, their records, in the

entirety will be critical, iIncluding meeting and phone notes, calenders, fee o
-;‘,,..

details, communications etc; for many reasons relevant to the crime scene. And |

- 1illyfeld testified to reviewing these, Vol 20- 7578 thus ''constructive possession!

a) He also was involved with her and the felon "irvestigator to the stars' Pellicano.
And, he gave a sworn dec in the OC case that he spoke with the coromer re: who was
villed lst. That is e critically materidl issue. We need those. interview nctes.
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30. Although we plan to eventually submit a detailed list of third party culpability
& gold theft/robbery evidence, we submit our request here for all of that
evidence. This includes 3 dozen+ suppressed reports on Hunter, Kemedy, Herrickson.
31. Should we not have been clear in the first six'pages of this crime sceme
evidence request/demand under the authority of in re: STEELE, BRADY, BARNEIT V.
SUPERTOR CT., INES, THOMPSON supra, & others, we expect/deserve:
a) All witness statements taken by any person or agency Ot person who assisted
in the investigation of the defendant, me, in this or any other case. This
is a life without possibility of parole (LWOP) case & Penal Code (PC) 1054.9
mandates that production. These persons who assisted in the investigation
include but are not limited to ESI BK company trustee Romnald Dﬁrkin (case
SA-86-05280-JR), Collene Campbell, her lawyers & private investigators she
hired. We have conclusive evidence of eight persons in this group that
"assisted in the investigation”x& interviewed witnesses.
We have specific evidence cites in evidence we do have in hand which
confirm over 100 (one hundred) police reports/witness statements that are

suppressed for confirmed interview, just with witnesses on the DA trial

witness list. These are in addition to over 200 other witness statements

that evidence proves were taken, & that are suppressed, €.g. 61+ next page.

b) Obviously the prosecution is obligated under BRADY & its progeny fo produce
any exculpatory or impeachment evidence as soon as they ‘become aware of it.

c) Since Det. Verdugo was a DA crime scene trial expert, we need/deserve, all of
the evidence on which he relied to develop his opinions, & when an expert test-

ifies, the priviledge is voided. Plus, per BARNETT, "BRADY trumps the priviledge!

32. The witness statements that Anthony Rackauckas, or anyone else, took from Lance

& Sandra Johmeon for the declarations re: who died 1st attached to gp.ikf%hﬂiiaﬁy.

33. All exculpatory evidence indicated in the Rackauckas declaration here at pp. {?ﬁ:’fé,

_ "charging'
the 30 page fax, his files, fee details, the presentation, Brent'sf_\l ' notes,. etey
Updatad 10/23/11 F>%5

-
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Some of those listed below may be redundant with some on the prior pages.

However, these are generally more specific, & in an abundance of caution, we want

to be certain that the items we need & are entitled to are completely understood.

34.

35.

36.

37.

38.

The presentation OCDA Raékauckas received re: this prosecution, as is referenced
on page Ol here, by the LA invesfigators. Tt will include exculpatory portions.
Specifically the transcripts of the two 911 calls which trial witness Sandra
Johnson testified to making, Vol 19-7041 (one call), & also reported elsewhere.
Again, to be more specific, we've identified about 16 crime scene area witnesses
which are identified_at one'place or another, some of whom called 911, for which
no witness statements were ever produced. Nor were the 911 call transcripts
produced for all of their 911 calls. We have done a detailed study & there is
a troubling pattern which has emerged as to which witness statements have been
produced & which have not. There is material exculpatory evidence suppressed.'
A1l of Det. Lillienfeld's "re~interviews" that DDA Patrick Dixon solemnly told
the Judge occured -after Lillienfeld took over the cése, and/or got involved.
This represeﬁtation was made on March 1, 2007 at the hearing on our Speedy
Trial—Pre-Accusétion delay motion at RT-10511:27-28. This statement canmot be
true if the defense has received all of Lillienfeld's interviews. We've ident-
1fied about 50 trial witnesses for which we've received no Lillienfeld state-
ments, & another 50+.percipient witnesses for which we've received no Lillien-
feld statements. In both situations nor do we have statements by -his partners.
This may be partially explained by the fact that we've received only one
witnese statement taken by Lillienfeld for the 1st 5 years it is confirmed he
worked on the case. Herein 61 Lillienfeld suppressed IFNS are also listed.
For Lance Johnson, A) witness statement: & the composites taken at the Sheriff's
station the day of the homicides, Vol 13-4913-14, B) the witness statement (WS)
taken by female officer Stallone, 4893, C) the WS taken by a black officer,
4919:9, D) the IFNS (investigator field notes for a typed statement, bp 33428,

, - o _ L , o End F:?§§
& E) Jackson's interview notes, CT 3-734. They are discoverable.



L1Z DEVINE EXCULPATORY EVIDENCE NO LONGER AVATLABLE

1 Devine is an ex-LASD criminologist, now working for CST, which gave her

alot of credibility, who testified at Vol 164-5170-5239. She provided much of

[RV]

e

what seemed to be true testimony about what Shé'had observed at the crime scene
4|118% years prior. The DDAS used this to support their fabricated script that
5||Mickey was made to watch Trudy be killed lst, "to torture him since T hated him
6{1so much", RT-8772:06 > §773:12, 8744:5~23 "choreographed, deadly dance', 8734:1,
7l Vol 6-2731:16, 2733:25, many others. See 10 pages of argument at pages N-N9,

8 ~The "Dance of Death" with Mickey being forced to watch Trudy die was a
Yimajor thrust of the DA case, clearly intended to appeal to passion & prejudice.
10||Tt took up over 14 pages of the DDAS' 63 pages of arguments on the facts in the
| 1| bpening & closing argument tramscripts. That is almost one fourth. The most vol-
12| minous argtment was "it was mot a robbery', over 20 pages. That segwayed into &
13! |overlapped with it to stress this was a hateful assassination, not a robbery.

14 |BEvidence the judge wéuld.not allow in is compelling that this was in fact the
15|result of a robbery of $250,000 in gold coins, but that is a separate study.

16 The third most volumiﬁous argument per a count of the pages it occupied
17 was "the defendant was seen near the Stevens' hare scouting the escape route on
18| which the killers were seen a few days later on bicycles' Our document (doc)

1911 N-006 proves that to be provably not true. Most of the above was to explain to

20|} you why Devine's missing crime scene diagram, V14-5199:21+, Graphics Art's

21 "equtiful, to scale diagram’ & the "other mnits' rough sketches) 5199:13-20.

These are extremely material because there is such a huge conflict between
23| the trial testimony of the only crime scere eyewitness who testified & her only
24 prior witness statement that has been produced, Allison Triarsi (see pp. Q-Q8)

25 & that although crime scenme photographer Linda Arthur testified that there were

26|! several techs photographing‘the crime scene, including the blood (V17-6340:20,

27 6307-8, 6313-14, 6336, 6344) no blood photos were produced. The blood patterns

were critical to the "Dance of Death'. And, all of the initial evidence, mewly
O
discovered, suppressed by the DA, conclusively proves Mickey was killed first.

‘ Page 1/1 N-088




61+ DET. LILLIENFELD SUPPRESSED WITNESS STATEMENTS ARE LISTED HERE

Because this proves that con
witness statements that were pro
were not produced, it shows that
what interviews may in addition a
TFN notebooks, but formal statements weren

"t typed/produced for

cecutive TFNS (Investigator-Field Notes) for typed
duced, at the listed bates page numbers. in discovery,
entire IFN notebooks are suppressed. We don't know
1so have been taken & have IFNS in the suppressed

them. Because we Know

of other IFNS that were not typed, there may be far more suppressed Lillienfeld wit-
statements in these missing motebooks.

CODES USED IN THE CHART: OS MEANS RE:

Penal Code 1054.

9 requires their produqtion. _
OTHFR SUSPECTS. T MEANS ON DA TRIAL WITNESS LIST.

AY THE SIX WITWESSES WiTH

" We really need to find how DL identified |
We believe this information could only come
I This one is both important and mystericus, Sge
3 A FBI report analyzing a possible link betw
There are over 2 dozen FBL reports

missing.

‘“ DL appears o give Dolores Cordell credit for this.

with her on the homicides is 15 months tater. Andno W
" This typed WS and the next 4 were misleadingly typed or retvped from 1989 W

THAT ARE: SUPPRESSED FOR

gen her husband’s murder and T

irmed in other
However, the 1 WSS he has produced for an interview

t are suppressed,

S with her and any investigator gives this information.
S8 (note dates). The 1989

BP# | DATE WITNESS BP# |_DATE WITNESS |
431 | 51897 Mildred Donelly 1 808 | 3/16/89 Vance Counce-0S ;
433 | 515197 Bill Wilson T | 608 | 3/20/89 Robin Counce-CS !
435 %5!08/97' Paul McCauley 610 | 4/11/8% Vance Counce-03 }
437 | 6/06/87 Mike DeStephanoc Tﬁ §10 | 4/12/89 Michael Counce-05
438 | 5/19/87 John Bradley T| 811 | 10/15/97 Jason Bourne-05 I
440 | 6/06/87 Barbara McPherson i 611 5 10/16/97 Donna Reed-0S }
443 |1 B6/03/97 " Kathieen Giordano 814 | 12/22/98 Skip Clarke T }
447 | 5[28/37 Sill Roetzer =15 | 2/15/85 | Anthony Reese (qupe?;-OS |
SEPARATE GROUP 618 | 1/04/99 Kevin DePriest-CS |
486 | 7/22197 Paul Gonzalez"-OS 819 | 1/14/89 Walter Clinton-0S ;
488 | 7/29/97 Barbara Ruscitti°-0S €20 | “1/13/99 Donna Glazoreed-C3 |
491 | 7/24/97 Jerry Nionroe - 05 | - SEPARATE GROUP )
481 | 72197 George Peloguin 649 | 1/19/98 Doug Siokes t
457 | B8/05/97 Deke Houlgate | 650 | 1/19/99 Bruce Flanders |
/500 | 8/106/97 Eric Snethen 650 | 1/25/99 Jefferson Andrew 1‘
. 502 7 Mr. Walczak SEPARATE GROUP !
504 | 7/30/97 | Blake (duplicaie at bp 543) | 682 4/03/01 - Michael Jones i
508 | 9/22/97 ‘Nancy Wilkinson_ T | 686 10/04/00 Randy Garell T !
508 | 9/22/97 Bill Marcel §88 ; 11/20/00 Kvle Dickerson }
508 | 9/22/87 Ben Christ T' 639 | 11/25/00 Eileen Fakas _1
509 | 9/22/97 Bill Lobel T 1 689 | 11/30/00 Joseph Grosso-03
SEPARATE GROUP §91 | 2/23/01 | A Miel Reeves - ,
Separate group, bps 527-542 Timeline/ gs2 | 2/25101 | A Kenneth Hatch B
Chronology, from where did it come?* 692 | 2/26/01 | A Robert Reeves o
1548 7/30/97 | Blake (duplicate at bp 504) | 8982 2126101 | A Ron Stevens T |
545 | 9/23/97 Ned Redway 653 | 2/26/01 | A Tonya Stevens ST
549 | 9/08/97 Rick Morton 893 | 2/22/01 Gaylord Warren T -
549 | B/08/97 Tom Giffin 894 | 3/09/01 Michael Herrera l
SEPARATE GROUP ges | 3/20/01 Dale Newman T
584 | 8/03/98 Dolores Cordeli T | 696 | 3/15/01 Deh Kintzing o
596 ? Pasillas £96 | 3/20/01 John Bradley T.

529 | 10/26/98 Mike DeStephano T | €97 | 2/23/01 | A Ron Stevens T
i § 1 3/24/01 Michael Jones :

607 | 2115/89 | Anthony Reese-0S | 703 | 3/28/01 Dave Jacobs T
AN A TO THE LEFL OF THEIR NAME FAVE WITNESS STATEMENTS

INTERVIEWS RE: THE ID OF ME.
1is interest in talking fo this very tangential and remote witness.
from Ms. Campbell, but it does not appear in any WS,

odh. 9 to 5/1/11 Spr. Ct. filing by Geodwin,
homps%s_ is noted inher WS bul is

(RTITCAL!

. Cl-.

—

&/

- WSS were not prodquced. ‘These WS> were 1l

ade 10 100K Tike, to the casual observer, that tl

as originally attached, were not aitacihed.

1997, And. 3 important reports that were noted

hey were done it

P
Pt
e



11/5/11 UPDATE ON ALLISON TRIARST FALSE TESTIMONY

Since the next five pages, Q1 through Q5 were written, we've
discovered new evidence on Allison Triafsi which strengthens our
probabilities of having her testimony stricken. This is well
supported by California & United States Supreme Court law.

In the rext five pages we identified at least 6 instances of
material false testimony for Allisomn, the only crime scene eye-
witness% Without her the State case collapses, truly implodes.

Since this was prepared we've completed a much more detailéd
Study; 25 pages long, vs. five here, which establishes at least
ten instances of false testimony, plus we feel some of them appear
to qualify as. felony perjury. However, Penal Code 1473 (b) (1) does
not require that we prove either A) perjury, or B) the prosecution's
knowledge of the falsity to require reversal of the conviction.

However, pOSSibly most important is that via the new evidence
& consequeﬁt analysis of Allison't testimony using it, we can prove:

1) That she saw a white suspect, contrary to her testimony, "I
can't recall' It appears she actually made note of the white.

2) Contrary to her trial testimony, she did not see Trudy get shot,
nor Mickey outliving Trudy.

With these revelations the State case is steamrolled.

1) On the following list we have most often used perjury rather than
false testimony. That is because it is shorter, & in either instance
it requires reversal.
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SUMMARY, MATERIAL TRIAL PERJURIES BY ALLISON TRIARSI, PROVEN ON THE RECORD.

Allison was the only witness to what occured at the crime scenéi & the
only witness who could & did give testimony that Mickey survived Trudy. The DA
turned this into the provably materially false crime scene script that Mickey
was intentionally held & made to watch Trudy be shot before he was killed, in a
gruesome & bizarre 'Death Dance'! RT-8744:5-23, 8734:1-14, 8773:6-12, many more.

Yet the evidence shows, at least to a prima facie level, that Mickey was
killed 1st. This script was manufactured 9 years after the fact, which is the
1st time it surfaced, by provably corrupt Det. Mark Lillyfeld, to incriminate
me. The argument was that I hated Mickey so much I wanted him to suffer by see-
ing Trudy killed before he was killed. This permeated the trial. And, we can
prove material perjuries by Allison, as are summarized below.

Allison testified to this particular issue in heart wrenching details at
Vol 12-4628, 4631-52, with an interesting sidebar at 4643, 4693-5 & 2 years
earlier at the prelim, CT 2-535-544 & throughout the balance up to 563. When
one looks closeiy they see fatal conflicts in Allison's sworn testimony between
the prelim & trial, which I submit rise to the level of knowing perjury, violat
ing Penal Code (PC) 118 and/or 125 felonies. T am coﬁfidant that investigation
will proVe this perjury was suborned by the prosecution teaéz Allison also has
several witness statements (WSS) that are suppressed for confirmed interviews.
See our request for crime scene discovery sent to the Attorney General, & p. 6.

1. At the prelim, CT 2-552, she testified that she watched the entire attack
through & large window in the bathroom after he mother came in & téok her
out of the shower after the shooting started. |

But, at trial she changed that to she was taken to the dining room
for the entire attack, from which she watched, Vol 12-4628:11, 4629:7,
4667:25, 4678:20. This alone should dispute her honesty & impeach her.

a) On the record. b) Violating PC 127.

1

Q1
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2. 2nd Perjury. Allison testified at the prelim, "The bathrom (in-which I-laid

. 3rd Perjury. Here is where, when caught in her perjury, she tried to cover

7/30/97, bps 00512-515, TENS suppressed, at the 2004 prelim, Allison said

a) The journal conveniently had disappeared, but the DA has oonstrictive possession,

2 Allisonpjysumm

down in to watch the entire attack) had a complete view of the attack, with
big floor to ceiling windows right next to the tub/were the wall of the tub'
(A1l of her quotes of testimony are accurately paraphrased), CT 2-5352.

But, at trial she yet again changed her testimony 180° to not only her
admission/testimony in Perjury #1 on the prior page, that she watched the
entire attack from the dining room floor, but also she admitted that the
bathroom only had a small window, Vol 12-4668:4. This makes better sense
aléo than a window 1in the_béthroom wide open to the world% But, the issue
here is that contrary to her prelim testimony, she could not lie on the

floor & see out a small window that no doubt is at a high level to hinder

prying eyes. (particularly with a 14 year old young lady in the house.)

it up with what twrns out to be more perjury. When my trial lawyer cited

conflicts between her testimony & her only produced witness statement (Ws),

“About 5 years ago (vhich would have put it in about 1999) I located my
journal ( her "Journal of Nightmares' that her psychiatrist told her
to keep of dreams & thoughts abgut the trauma of witnessing whatever
it was she saw, or felt she saw ), I reviewed it, & it helped me recon-
struct the true facts' CT 2-551:17, 560:20, 551:2-14.

Vet at trial Allison testified to reviewing her journal when she was 23

years old in Grad échool, 4660:10, 4690). She testified at trial that she
was born in 1973, 4690:17. Thus when she was 23 years old in grad school,.
when she testified to reviewing the journal, that would have been in 199,

the year before the 1997 interview that she testified was only in conflict

with her prelim testimony because she did not review the journal until
after that 1997 interview, in 1999. The 1997 interview WS is the only one

that has been produced for Allison, although several others are suppressed.

QL



3 Allisonpjysumm

Each of the perjuries summarized herein.are much more material to guilt or ... . .

innocence then is obvious here. See my document (doc) #N-087 for details, &
also a listing of much of ‘the suppressed & otherwise missing evidence for her.

4, 4th PerngX.IAt the prelim Allison testified:

10
H

12
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"I first heard bicycles from up at our house;it is easier to hear there."
That was at CT 2-544:25. But by trial her testimony had changed yet again.
"I heard the bicycles while T was down at Trudy's body) Vol 12-4661-2
The DDAS (Deputy District Attorneys) argued that the_bicycleé she heard
were bicycleé that the allegedly fleeing black killers were riding. I was

convicted on unidentified black bicyclists seen 2% miles away, even though

no crime scene witness ever said they saw a bicycle or a black person on the
crime scene, & every crime scene witness reported a white suspect that they
described similar physical descriptions for. Evidence cites are available.
The DDAS simply cieated Allison's testimony, or suborned perjury with
her to "£it'" their fabricated theory of the case. My trial lawyer missed
907 of this & refused to listen to me & challenge the inconsistencies when
T noticed many of them, as she did with dozens of even more obvious issues.
Underscoring that Allison did mot "correct" ﬁer recall by reviewing her
journal after her 1997 interview, as she committed perjury on at the prelim,
perjury #3, prior page, she had testified to the "I heard the bikes from up
at our house" at the prelim, after she gave the 1997 witness statement that
"ehe heard them from down near Trudy's body" And, as per perjury #3, she had
already read the journal before the 1997 interview. |
Note that she flip-flopped. In the witness statement she said she heard
them from down near Trudy's body, bp 00514, top. Then at the prelim;'l
heard them from up at the house', then at trial, "heard them at the body"
Tt is of note that the Triarsi home is considerably above & away from

the Thompson home. Allison got down there via a long driveway, 4663:17, Bxh 44.
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4 Allisonpjysumm
 Reinforcing that this was knqwing_perjury, which mandates reversal,
is that Allison also testified that she "went down to the Thompson home

after she heard the bicycles', CT 2-547:14.

4A. Possible Perjury. I won't yet count this one as an individual perjury, be-

cause a) it is more difficult to prove, & b) it may be more appropriate to
include under periury #4.

Allison testified "I heard the bikes clicking 15 seconds after tﬁe
last shots in the attack! CT 2-547:10 at the prelim. Recall also that she
testified that "I ran down to Trudy's body after all the shooting was over',
V12-4680:8 & 19. Note that at trial she also testified to hearing the bikes
while she was at Trudy's body. She testified at the prelim that after the

shooting stopped she went outside to look for her parents & found her Dad

way to get to the Thompson home.

‘None of these impossible delays she testified to "fit" with getting
down to Trudy's body quickly enough to be there to have heard the bicycles
just 15 seconds after the last shots. Perjury #5 makes it even worse.

5. 5th Perjury. At trial she testified she did mot see her Dad after the shoot-
ing started until after the police came, 4678:21. But at the prelim she
testified to finding her Dad outside before she went down “te Thompson's
Home where the body's were, CT 2-544 & 554. One of these is impossib]_e.a

The conflicts never end. Although only in her witness statement, thers
she reported that during the shooting she went outside & watched the attacH
from a sideyard with her Dad, bp 00513 middle. All of this conflicts with.
her testimony at 4680 that her parents didn't know she went down to the
Thompson home. That also conflicts with her father Anthony's report at bp

00424+, also taped, that Phyllis & Allison drove down together.

a) They are mutually exclusive.

outside, 544:8 & 554:16. She also testified to rumning down the long drive-|.
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mother Phyllis stated in a witness statement that both she & Allison had stayed

inside for the entire incident & seen nor heard anything, either bp 00030 or 0308,

6. 6th Perjury. Two "™ st responder' law enforcement officers testified both to

~employing procedures on the crime scene that would have let them absolutely

. Allison's largest perjury is also provable but not with on the record items.

- threatened himfiBut, except for Allison's testimony that Trudy was killed

‘1st, all of the other compelling evidence shows that Mickey was killed 1st.

we will be able to prove that she fabricated the crime sceme script in a

- her, PC 127 felonies by the DDAS, & they all combined in a Pemal Code 182

(1) through (5) Conspiracy to Falsely Comvict using knowingly false &

| There are even more material conflicts between her interview notes & testimony.

5 Allisonpjysumm

Putting,perjury‘#S'more into question as to Allison's truthfulness, her

And, perjury #6 below blows Allison's entire story that she went down.

ascertain if anyone was on or near the crime scene, & that Allison nor any
other civilians were there. Those are officers Ruben Gracia, Vol 14-5138:24

& Rodriguez at Vol 19-7004:24. Another, Mullis,didn't see her, bp 33651-6.

Her most damaging testimony was that Trudy was killed first in front of
Mickey to torment him, which the DDAS argued was a manifestation of my all-

eged hate for him. The hate was also fabricated via perjury that I had

See my detailed brief on this, DOD (for "Dance of Death" coined by the
DDAS), with supporting evidence attached. If you don't have, please request.
Thus when we get all of the suppressed evidence on "Who Died 1st'" as is 1list

ed in the Crime Scene evidence request list sent several times to the AG,

collaberative effort with the prosecution. This is PC 118 felony perjury by

fabricated evidence, and Obstruction of Justice.
Evidence also indicates, & we will eventually prove, that the D.A.
intentionally hid, fabricated & destroyed evidence in additional Penal Code

141(b) felonies to allow them to accomplish this Fraud on the Court.




.
FVIDENCE THAT IS CONFIRMED, BUT SUPPRESSED OR OTHERWISE MISSING FOR ALLISCN TRIARSI

1. Her Journal/Diary in which she recorded specifics, & reconstructed her memory for-
her 1997 witness statement and/or her later testimony, CT 2-550:24, alsc elsewhere.

2. The files of Dr. Laamele (sp}, the psycbiatrist‘She gsaw for years about this

- episode, 12 RT 45656.

3. Any notes or filez made by the school teacher and/or counselor whom she broke down
to originally before going to see the psychiatrist, 12 BT 45656-468%, CT 2~550-360.

4. The IFNS (investigator field notes) and/or tepe for the July, 1997 witness state-
ment which was produced for her in typed form at bp 000512%

5. Her witness statement for her day of the murders interview she confirmed at CT2-559.

6. All other interview witness statements for Allison. Dvidence that those may exist
are at bps 35535 referencing 10/7, 10/14 & 12f13/88% ﬁlue #5672, 23426 including a
telephone number on which she was to be reached, or was reached, & CI 5-1262, The last
one is iéculiar % materiel. It says, "10/6/88, no information' If that reads correctly,
how @id she have so much information that perfectly “fit” the D.A. case later?

7. It is not credible that with the only witness statement (WS, plural WSS) that wes
ever discovered for Allison, that her memory was so in conflict with the D.A. case,
that they would have put her on as their star witness, the only witness whe testified
re: the actual crime scene, without 1st interviewing her agein before her testimoﬁy;
No competent prosecutor would do that. And, elthough evidence proves that these DDAS
are corrupt, regularly lying to the judge & jury on materizl issues,they are competent.

Prosecutor notes of interviews with witnesses are discoverable. See THOMPSON V.,
SPR. CT. (1997) 52 Cal App 4th 480, 483, People v. WILLIAMS (1979) 155 CR 414, 427.

8. The officer Mullis report confirmed at bp 33651-6, "one of Ist responders., yet no

notation of Allison at scene as she claimed. Alsb, 21l crime scene officer reports.

1

2) In re: STFELE (2004 32 Cal 4th 682 requires all this evidence be produced in this
190P case. BARNETT V. SPR. CT. (2007) 54 CR3d 295, 306, later ruling at 50 Cel 4th 890
leaving this intact, requires that 21l witness statements be produced for zll interviews.
B) I believe, but cannot be certain since guards took my files & refuse to allow me to
see them, that her mother Phyllis was interviewed on this day. It appears she was also. .

P i
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. Allison‘s'mother Phyllis was interviewed on either 12/13/%8 or 1/10/88, not

" eleer. The IFNS are suppressed & we are.entitled to those. In addition, it is
very suspicious that no interview notes show up for this period for either Phyllis'
husbend Anthony or Allison. This is underscored by Anthony being the most graphic
witness to the actual shooting on his 911 call, bp ”001Q5—1° , & it seems being
‘one of if not the most interviewed witness the day of the murders & just thereafter.

There is no witness statement even indicated for Anthony for the 9+ years .after
the murders until May 19¢7, & then none ever after that. It makes no sense for the
apparently most reliable witness to the actusl crime scene.

1.A.S.D. investigators featured Anthony on their AMFRICA'S MOST WANTED (AMW)
taping in May, 1997, bps 32644-33 & 32664-6. Jﬁst like the DDAS putting A1lison on
as their sole crime scene eyewitness after her allegedly only prior witness state-
ment so badly contradicted their theory, it also makes little semse thet L.A.S.D.
would put Anthony on a big show intended to “fiush out’ suspects without a prior
witness statement after those the day of & shortly following the murders.

This is particularly true for Anthony when he has always relentlessly said he
cmw a white shooter. Yet the AM{ program was designed to break the story on the
black shooters/Dance of Death, Mickey held & made to watch Trudy be killed.

Thus we etress the need & that we are entitled to all Anthony & . Phyllis WSS.
There is extensive evidence that many are suppressed &lthere is other very material
evidence in them not available elsewhere beyond the shooter's race.

. AMFRICA'S MOST VARTED (gmw); Tnis will be a true “smoking gun'' which will prove
Det, alllienLeld s dishonesty by proving seme of his out right lies & frauds, e.g.
falsely dating interviews to hide problems for him on the case. Anthony T . izrsi was
interviewsd for AMW ostensibly on 6/9/97, bps above. Two issues arise. Lillienfeld's
interview notes for that date with Anthony have powerful "telltales™ which I have
identified/listed which show that his notes were taken from the AMJ tapipg. See

bp 026666 . IFNS, typed at bp 000424, But that is not the big issue, a fraud. (2;7
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The big issue isrthis;~&rit is an outright false police report; 2 Pen C 118.1
felony by Lillienfeld, one of over 100 vhich evidence proves he committed in this
investigation. Please request our study on that, including conclusive evidence.

As noted oh tne prior page, Anthony T. was interviewec on AMW, noted as 6/9/¢7,
at bps 32644-53 & 32664-6, with the transcription of bps 32654-32663 strangely
missing. I did note however that at the beginning of the second part of the segmemt
that the interviewer told Anthony something like 'tell us that again, like you told
them” Who is them? I then looked for the missing sepment of the transcript & vellal

Lance & Sandré Johnson are interviewed in the missing segment;which is
transcribed at bps 32654-62. This may at lst glance not seem like an issue, but:

A. Although it is clear that Lance & Sandre were the people that the narrator was
referencing when he said “tell it again like you told them’, the Lance & Sandrs
interview was listed by Lillienfeld as cccuring 3 days prior on €/6/97. Why
would that be unless Lillienfeld was trying to hide something?

T submit that the "information' on this case has been shared so much
between witnesses, with a hidden agenda injected by the victims® sister Colleme
Campbell, that it has become incentuous & the truth camnot be separated from
hearsay, suggestion; inmuendo, rumor & outright plants. It is in fact clear
that the Lamce & Sandra AMW interview iz primarily hearsay. But there is more.

B. Lillienfeld presented the Anthony T. interview witness statement for £/%/97 like
it was-a true correct interview he took. Tt strongly eppears not te have been an
interview az all, but merely Anthopy's statements lifted from the taping.

Further, & witness statement should not be taken withi other witnesses, here
Lance & Sandra, present. 1f they were;that is at least highly improper.

11.The CBS 48 HOURS taping for Allison, Phyllis, Anthony, confirmed at 12 RT 4683-84.

15. Verification of the date that prelim & trial exhibit photos were taken & also that

the sightlines were as represented. There are indications they were fudged on.

There is much more, e.g the entire crime scene suppressed evidence list, 40+ items,

follow up on bps 007253, CCSEZ#;ccmposites prepared by Triarei family input, etc; Enc

QO



| WANTED FUGITIVE | Unknown Thompson Killers Suspect #1

. Murder 1

Data From: Los Angeles County S.D.
(AMW: 12/6/97; 3/27/99; 2/17/01; 2/9/02;
8/9/03)

NCIE
55 NA
ALIASES | NA

Additional Quirks:

\ 'ONS FOLLOWING
1 Thin muscular build > SEE ANNOTATIONS FOLLOWIM

2. Rode bicycle from crime scene

3. Had a partner (see suspect #2)

4. Wore a dark colored hooded sweat suit - - A

5 Police believe he may be from Florida, Bahamas, Jamaica, Caicos, or the Grand Turk Islands

Siory:

Police say, that on Wednesday, March 16, 1988, Mickey and Gertrude "Trudy" Thompson were gunned
down in the driveway of their home in the exclusive community of Bradbury, CA (near Pasadena). Mickey
Thompson was a famous race car driver and an inventor. He broke the land speed record in 1962 and
was considered a pioneer in the car racing circuit.

Witnesses indicated to police that the suspects were possibly seen in the area days prior to the murders 6
unioading bicycles from a "brand new" maroon Voivo station wagon. Both suspecis fled on bicycles after
the murders. Police say, after seeing the sfory aired on America's Most Wanted, a witness came forward.,
and told authorities that he had seen the two suspects throw their bikes into the back of a Ryder moving ’

truck and drive away.

There is a one million dollar reward for information leading to the identification and arrest and conviction of]
]the people who perpetrated this crime. ' =

‘,.,-



Unknown Thompson Killers Suspect #2.
' Murder - 1
Data From: Los Angeles County S.D.
(AMW: 12/6/97; 3/27/99; 2/117/01; 2/9/02;

8/9/03)
HLKA' Bradhury, CA
&HCIC WA

Additional Quirks:

1. Muscuiar stocky build

2. Rode bicycle from crime scene

3. Had a partner {see suspsct #1) .

4. Wore dark colored hooded sweat suit ~ _ ' ‘

5. Police believe he may be from Florida, Bahamas, Jamaica, Caicos, or the Grand Turk Islands

Story:

Police say, that on Wednesday, March 16, 1988, Mickey and Gertrude "Trudy” Thompson were gunned
down in the driveway of their home in the exclusive community of Bradbury, CA (near Pasadena). Mickey
Thompson was a famous race car driver and an inventor. He broke the land speed record in 1862 and was
considered a pioneer in the car racing circuit.

Witnesses indicated to police that the suspects were possibly seen in the area days prior-to the murder56
unicading bicycles from a "brand new” maroon Volvo station wagon. Both suspects fled on bicycles after
the murders. Police say, after seeing the story aired on America's Most Wanted, a witness came forward
and told authorities that he had seen the two suspects throw their bikes into the back of a Ryder moving
{itruck and drive away. ' , - :

7

There is a one miliion doliar reward for information ieading to the identification and arrest and conviction of
the people who perpetrated this crime. '

KZ-






ANNOTATIONS TO THE ﬁLLEGED SﬁSPECT DESCRIPTIONS WHICH BECAME TRIAL EXH. 511

'II#*Déta“ﬁrﬁvidéd"bV‘EGS”Angeie5”Sheriff‘s; The source data/witness statements EXom. .. ...

which these composites were never discovered for the defense. Since the physicals
conflict so much with the éuspedts seen on the crime scene, all five witnesses
reported only a white sﬁspect on the crime scene, & also conflict with the physicals
of the bike riders seen near the crime scene, we need & are entitled to this data.
Ye have never been provided with the official suspect descriptions which were used
to identify and/cr eliminate suspects. _ _

2. Again, the ages differ so much from the "teens to early 20s" reported by most

. witpesses, imcluding trial witness Wilma Johmson, Vol 13-4955:15, we need, & are
entitled to the source data from which this age description was ascertained.

3. Yet again, the physical descriptions on this sketch/composite, which became
trial exhibit 51, & was extremely prejudicial in my false conviction, are so
different than the only description given of suspects seen near, but not om, the
crime scene, that we need this source identified. See CT 2-420:7, testimony by
| Lance Johnson, the only witness who describecd the size of the black bicycle riders
seen mear the scene. He testified to 6'2", 220 pounds. That is dramatically
different than listed on this composite, §', 175 pounds & 5'10} 185 pounds.

Note also thin on page one here. Lance Johmson testified to muscular, bulky.
In one of his witness statements he described the suspects he saw as possibly
Eérgér.'All of the other LASD reports we have seen, e.g. 000014 & 000073 say
612" 220 pounds. Another report says 5'3" & the two supects Lance described were
always described as looking almost alike. The suspects' sizes on the poster
which became D.A. trial exhibit 51 belies that. : '

4. Race black. We, the defense, have not seen one witness statement (WS) from an
of the five witnesses vho claimed to see the actual shooting or the activities
on the actual crime scene, the Thompson front driveway, who reported any suspect
there except 2 white shooter or suspect. We have not seen any crime scene witness
statement which says they saw a black or bicycle on the actual crime scene.

- The speculation that the killers may be black comes only from black bicycle
ridery seenm on the county bike path the morning of the murders. The bike path |
runs right by the Thompson property & poessibly through it via an essement.

5. These hoods conflicts with trial testimony, CT 3~693:24. Source data please.

6. Many confirmed interviews & even entire reports are suppressed re: these suspactsQ
They are very high probability. Please produce all relevant discovery.

7. Here again much confirmed investigation documentation is suppressed. Please produce.

1) This page is a summary only. There are seven more Dages of details for “'friendlies”

The prior page is prosecution trial exhibit 51. . ﬁ:E?iif

i B O |
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A) Pages P1 through P11, 06 through Q8 & R4, actually not just preceeding. This is

|of California, that the foregoing is true & correct. Execuif is }E?ﬁ day of

Novesdoee_ | 2011, in mulie,,_@ﬁut‘-: . 2

. 1 Michael Goodwin declare that the following matters are declared of my own

. All statements made by me within the attached or enclosed document are known

. This is specifically relevant to/intended for the argument & evidence included

. In fact, I have both scrutinized the existing items on the 16 pages of

. If this evidence is produced, not tampered with or "cleaned| & I am unable to

VERTFICATION
personsl knowledge, & if required T could & would testify thereto truthfully

under oath.

by me personallyF except any which T have specifically attributed to being

told by others.

here-proving to a prima facie level that the prosecution reversed the order of
death of Mickey & Trudy Thompson. And, per~Perli., Qé-%QS, R4 it is proven
“that there is extensive evidence that othef-evidence proves exists & that the
prosecution had that is suppréssed, & appears that it will be materially

exculpatory.

suppressed evidence just preceeding this Verificatioﬁ% & added to it, & swear
to this. That evidence, when produced, will:
A) VERIFY MY ACTUAL INNOCENCE BASED UPON THE PROSECUTION CASE, and

B) PROVE THAT I WAS INTENTIONAL FRAMED BY THE PROSECUTORS/INVESTIGATORS, &
C) CONCLUSIVELY PROVE NUMEROUS FELONIES WERE PERPETRATED TO FRAME ME.

prove the above issues, I will foffeit.gli rights I have to an appeal and/or
habeas corpus petition, resolving to stay in prison for the rest of my life

even though I am not guilty of the crime of which I was fraudulent convicted.

‘less than 5% of the suppressed evidence. There are 250+ BRADY violatioms.

T declare to the above under penalty of perjury, under the laws of the State

Cfi:%ifiﬁfiBFrankGoodwin.
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